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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/21-01/25 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-12 
Rijeka,  28.06.2021. 
                                
 
 
 

ZAPISNIK  
26. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
26. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 28.06.2021. (ponedjeljak) s početkom u 19.00 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanka Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

-  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Suada Shahini, članica VMO 
- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice VMO Centar – Sušak od 20.05.2021. 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Prijedlozi Programa rada Vijeća MO Centar-Sušak za 2022. godinu 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
 
Članice Vijeća razgovarale su o programima rada za 2022. godinu. Nakon kraće diskusije odlučeno 
je kako slijedi u zaključku.   
Zaključak: 

Vijeće MO Centar-Sušak će za 2022. godinu prijaviti program Doček djeda Božićnjaka.   

 
 
 
 



 2/2 

AD 2 
 

 Višak sredstava po prioritetima za 2020. (preneseno u 2021.) u iznosu 12.322,00 kn 
Predsjednica je podsjetila na informaciju OGU za komunalni sustav (Nives Stošić - mail od 
25.03.2021.) o višku sredstava nakon uređenja stijenskog pokosa uz Trsatske stube 5. Za ovaj 
posao je bilo osigurano 20.000,00 kn, a po obavljenim radovima preostalo je viška sredstava 
12.322,00 kn. Predloženo je uklanjanje stabla koje izrasta iz stijene u ulici Franje Račkog između kbr. 
58 i kbr. 60. Lokaciju su obišle gđa, Stošić, predsjednica VMO i tajnica. Gđa Stošić je kazala da će 
se konzultirati vezano za uklanjanje stabla zbog opasnosti po stabilitet zgrade iznad stijene i javiti se 
mjesnom odboru. Ukoliko bi stabilitet bio doveden u pitanje, predlaže samo orezivanje stabla. Gđa 
Stošić se obećala javiti mjesnom odboru po obavljenim konzultacijama, ali to nije učinjeno. 
Nakon rasprave odlučeno je kako slijedi u zaključku. 
Zaključak: 

Uputit će se e-mail u OGU za komunalni sustav i predložiti da se višak sredstava po 
prioritetima u visini 12.322.,00 kn utroši kako slijedi: 

- Orezivanje stabla koje izrasta iz stijene u Ulici Franje Račkog između kbr. 58 i kbr. 60 
- Orezivanje nepoželjnog raslinja koje izrasta iz stjenskog pokosa, te urasta u zid i 

prelazi preko njega na nogostup u Ulici Franje Račkog, nasuprot kbr. 58 i kbr. 60. 
- Sanacija zida u Ulici  Račkog, nasuprot kbr. 58 i kbr. 60.   

 

 Spremnici za otpad ispred OŠ Centar 
U ulici M.S.Tvrdog kod kbr.2 bila su smještena 2 spremnika. U dogovoru sa stanarima jedan je 
trebao biti premješten jer je djelomično zauzimao dio prvog plavog parkirnog mjesta. Zbog izvođenja 
radova na obližnjoj fasadi (osiguravanje balkona) oba su spremnika privremeno smještena pred OŠ 
Centar. Posao na fasadi je završen i potrebno je izvršiti preraspodjelu spremnika.  
Tajnica je informirala vijećnice da je telefonom razgovarala sa djelatnikom KD Čistoća ( Danijel 
Simčić). Dogovoreno je da se 1 spremnik vrati u Ulicu M.S. Tvrdog, a drugi preseli uz postojeće 
spremnike nešto sjevernije, u Brentinijevu ulicu. 
Vijećnice su suglasne. 
 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 
 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Davorka Milanović Mirjana Vasić 

 


